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Abstract (en)
In the case of a pair of pliers (1) which have a pair of jaw parts (12, 22) connected to handles (11, 21), the two elements (32, 42) of a pair of dies are
in each case arranged rotatably on the inside of one of the jaw parts in the region of its free end, and for securing the coinciding rotational position of
the two die elements (32, 42) there is provided a driving member (33'a, 46'), which does not adversely affect the movement of the jaw parts (12, 22).
<??>The pair of dies (32, 24) can consequently be turned according to choice into a rotational position for side introduction or for front introduction
of the article to be worked. The pair of pliers is suitable, for example, for use as crimping pliers for electrical contact elements. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Zange (1), die ein Paar von an Handgriffe (11, 21) angeschlossenen Schenkelteilen (12, 22) aufweist, sind die beiden Glieder (32, 42)
eines Stempelpaares jeweils an der Innenseite eines der Schenkelteile im Bereich dessen freien Endes drehbar angeordnet, und zur Sicherung
der übereinstimmenden Drehlage beider Stempelglieder (32, 42) ist ein die Bewegung der Schenkelteile (12, 22) nicht beeinträchtigendes
Mitnehmerorgan (33'a, 46') vorgesehen. Das Stempelpaar (32, 24) kann somit wahlweise in eine Drehlage für seitliche für oder frontale Einführung
des Bearbeitungsgegenstandes gedreht werden. Die Zange eignet sich z.B. zur Anwendung als Crimpzange für elektrische Kontaktelemente.
<IMAGE>
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